
GdS: Dzeko stawia na Monchiego, Roma ma przyszłość
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(Gazzetta dello Sport - C.Zucchelli) "Spalletti jest wielkim trenerem i

zdobył z Romą rekord punktów, ale mamy nadzieję, że Di Francesco zrobi

więcej, przynosząc też jakieś trofeum". Edin Dzeko wspomina swój

niesamowity 2017 rok do października z pewnymi cieniami w ostatnich

dwóch miesiącach dla Roma TV i próbuje, po De Rossim, wpoić kibicom

Romy nieco optymizmu na przyszłość.

"Widzimy jak świetny jest Di Francesco, a jeśli chodzi o kierownictwo, byłem bardzo

smutny gdy odszedł Sabatini, który sprowadził mnie do Romy i dał mi okazję gry we

Włoszech, okazję, której zawsze chciałem. Potem przyszedł Monchi. Wszyscy znamy

wielkie rzeczy, które zrobił w Sewilli i od razu byłem szczęśliwy. Jestem pewien, że

Roma będzie mieć piękną przyszłość". Najbliższa przyszłość, w Lidze Mistrzów, to

Szachtar Donieck i również w tym przypadku Dzeko pokazuje optymizm: "Szachtar

jest bardzo mocnym zespołem, są Brazylijczycy i wielu ukraińskich graczy, mocnych

technicznie, grają dobrą piłkę. Musimy się dobrze przygotować, mimo że jest

jeszcze czas. Tak, możemy mieć przewagę, gdyż gramy drugi mecz u siebie, mamy

nadzieję na pełny stadion i dobry wynik dla nas po pierwszym meczu".
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